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Voorwoord 
 
Geachte lezer,  
 
Een mooie spreuk uit het Latijn luidt: Nil Volentibus Arduum: niets is onmogelijk 
voor zij die willen. Voor u ligt de samenvatting van een jaar hard werken door de 
vele vrijwilligers van de bewonersorganisatie van Leidschenveen. Het jaar 2024 ligt 
achter ons, en wat een bewogen jaar was het weer! We hebben vele mooie 
activiteiten mogen inzetten en ons met veel onderwerpen van maatschappelijke 
impact beziggehouden. Ook op het gebied van communicatie met en tussen 
bewoners heeft het nodige plaatsgevonden.  
 
In het bijzonder wil ik hier graag de waarde van vrijwilligerswerk benadrukken. Het 
is niet te onderschatten welke rol de verschillende activiteiten en onderwerpen, 
groot en klein, een rol kunnen spelen in het leven van mensen en daar een 
betekenisvolle bijdrage aan kunnen leveren. Voor vrijwilligers geeft dit dikwijls een 
stuk zingeving. Iets betekenen voor een ander is een bijzonder mooi iets om tijd en 
energie aan te kunnen besteden. Zeker wanneer dit ook nog gezellig en leuk is. Ik 
ben fier en verheugd om zovele mensen in onze organisatie te zien die iets voor 
iemand anders willen betekenen. Zonder hen hadden we samen niet al de mooie 
zaken uit 2024 kunnen realiseren.  
 
Graag nodig ik u uit verder kennis te nemen van onze organisatie en onze 
activiteiten in 2024 en vooral contact met ons op te nemen wanneer u zelf 
geïnspireerd bent geraakt om iets voor de wijk te organiseren of anderszins te 
betekenen. Veel leesplezier toegewenst!  

Niels Hunck  
Voorzitter BOL   
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Bestuur en organisatie 

Het bestuur van Bewonersorganisatie Leidschenveen was in 2024 als volgt 
samengesteld: 

- Voorzitter   Niels Hunck 
- Secretaris   Laura Haasdijk  
- Penningmeester  Igor van der Heijden (vice voorzitter) 
- Bestuurslid leefbaarheid Clemens van der Nat (vice voorzitter) 
- Algemeen bestuurslid Ad Schotman  
- Algemeen bestuurslid Thea Booi 

Het bestuur van BOL vergaderde tweemaandelijks in 2024.  Daarnaast kwam het 
dagelijks bestuur (voorzitter, penningmeester en secretaris) een aantal malen 
bijeen. Onze contactpersoon bij de gemeente Monica Quist ging een andere 
functie bekleden en het duurde even voordat er weer een vast aanspreekpunt voor 
BOL bij de gemeente beschikbaar was. Hierdoor is er in 2024 geen structureel 
overleg met de gemeente geweest. Vanaf 2025 zal dat weer tweemaandelijks 
plaatsvinden. BOL heeft in 2024 kennisgemaakt met de nieuwe stadsdeel directeur 
Marion Beaujean en wethouder Nur Icar. 

BOL heeft ook in 2024 actief meegedacht bij het opstellen van de wijkagenda. 

Vanuit bewoners kwamen regelmatig vragen, vooral op het gebied van 
leefomgeving, tevens werden er knelpunten aangegeven. Tijdens de 
bestuursvergaderingen werd tijd gereserveerd om in gesprek te gaan met 
buurtbewoners. Vervolgens werd gekeken of en zo ja welke actie ingezet kon 
worden. 

Naast de bestuursvergaderingen en de contacten met de gemeente en 
buurtbewoners werd contact onderhouden met verschillende partijen zoals: 

- Politieke partijen  
- Wethouder van de wijk Leidschenveen Nur Icar 
- Wooninvest i.v.m. bebouwing Madeliefveld 
- Winkeliersvereniging 
- Wijkz 
- Bibliotheek 
- Gemeente i.v.m. plannen rondom Henri Faasdreef 
- Seniorenoverleg Leidschenveen/Ypenburg 
- PEP 
- Resto van Harte 
- Proef Leidschenveen 
- Leidschenveen Leeft 
- Buurtpreventieteams 
- Lokale politie en handhaving 

BOL kan niet functioneren zonder de vele vrijwilligers die voor de wijk actief zijn.  
BOL waardeert dit zeer en bindt de vrijwilligers door goede omstandigheden te 
creëren en de vrijwilligers te betrekken bij de activiteiten.  
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BOL heeft in 2024 samen met PEP een middag georganiseerd voor de gastheren 
en gastvrouwen van de Huiskamer. In de kerstperiode is een kerstborrel gehouden 
waarin de vrijwilligers in het zonnetje werden gezet en een leuke kerstattentie 
ontvingen.  

Veel vrijwilligers geven aan dat zij iets doen voor de buurt maar dat zij er zelf ook 
voldoening van krijgen. Deze wederzijdse gedachte past bij BOL. 

Inrichting administratieve en financiële bedrijfsvoering  
De penningmeester voert het financieel beheer en is bevoegd tot het verrichten 
van betalingen tot maximaal 1000 euro per factuur. Betalingen van meer dan 1000 
euro per factuur moeten door het bestuur zijn goedgekeurd. De penningmeester 
beheert diverse bankrekeningen.  

BOL ontving in 2024 inkomsten uit: 

- Basissubsidie van de gemeente Den Haag 
- Activiteitensubsidies van de gemeente Den Haag 
- Eigen inkomsten uit activiteiten zoals bridge, klaverjas en bingo en 

advertenties op onze website  
- BOL treedt ook op als intermediair voor organisaties of wijkbewoners die 

subsidie aanvragen bij de gemeente (zoals bijvoorbeeld voor het 
Buurtpreventieteam de Velden). 
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Werkgroep communicatie  

Het is belangrijk dat bewoners van Leidschenveen worden ingelicht over 
gebeurtenissen en activiteiten in de wijk en dat zij hun mening over diverse 
thema’s kunnen uitspreken.   

De website www.bewonersorganisatieleidschenveen.nl is snel te bereiken met de 
verkorte versie www.leidschenveen.nu Deze website wordt al vele jaren zeer goed 
bezocht. Bewoners kunnen makkelijk de activiteiten vinden onder het tabblad 
agenda www.leidschenveen.nu/agenda van zowel BOL als andere organisaties. Zij 
bieden content aan om te plaatsen op onze website zodat www.leidschenveen.nu 
uitgegroeid is tot een groot podium voor iedereen in Leidschenveen en omgeving. 

De site wordt goed bezocht, zowel voor het zoeken van informatie als voor het 
stellen van vragen of signaleren van knelpunten in de wijk.  Individuele vragen 
worden vaak direct beantwoord  en/of opgelost door één van de bestuursleden. Als 
het een vraag betreft die voor  meerdere bewoners van belang is, dan wordt de 
bewoner uitgenodigd op de  bestuursvergadering om het knelpunt te bespreken.  

Bedrijven in de wijk kunnen voor een klein bedrag sponsor zijn van BOL. Hun logo 
met link naar hun website is dan op onze homepage in beeld. Hiermee steunen ze 
activiteiten die door Bol georganiseerd worden. 
 
De werkgroep communicatie bestaat uit twee personen, Irma den Besten en Ellen 
Tolhuisen. Er wordt vier maal per jaar vergaderd en tijdens deze vergadering 
worden zaken besproken zoals wat kan beter of wat kan duidelijker. Er is besloten 
om te stoppen met X (voorheen Twitter).  

Naast de website wordt gebruikgemaakt van meerdere opties om het bereik te 
vergroten, zoals Facebook, Instagram, Nextdoor, Hoppler en de maandelijkse 
nieuwsbrief. De maandelijkse digitale nieuwsbrief is voor mensen die liever via mail 
geïnformeerd willen worden. Zeker met de vele activiteiten in de Huiskamer vinden 
mensen het prettig om het programma per mail te ontvangen. Er zijn momenteel 
242 mensen die gebruikmaken van de digitale  nieuwsbrief. 

Firma LT Software heeft laten weten dat het bedrijf stopt met zijn activiteiten voor 
BOL. De werkgroep communicatie en het bestuur bedanken Mark Tolhuisen voor 
zijn jarenlange inzet en enthousiasme. BOL deed nooit tevergeefs een beroep op 
Mark. Inmiddels is er een ander bedrijf gevonden dat vanaf 01-01-2025 de website 
op dezelfde wijze en onder dezelfde condities zal gaan onderhouden.  

 

http://www.leidschenveen.nu/
http://www.leidschenveen.nu/
http://www.leidschenveen.nu/agenda
http://www.leidschenveen.nu/agenda
http://www.leidschenveen.nu/
http://www.leidschenveen.nu/
http://www.leidschenveen.nu/
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Werkgroep sociale cohesie 
 
Bewonersorganisatie Leidschenveen zet zich sociaal in voor de wijk o.a. door het 
organiseren van activiteiten. Deze activiteiten worden vaak kosteloos aangeboden 
of soms tegen een kleine vergoeding. Het betreft activiteiten die een sociale functie 
hebben.  

Het afgelopen jaar is de Huiskamer zonder problemen het hele jaar open 
gebleven. Alle gastvrouwen en gastheren waren enthousiast en hebben zich weer 
volledig ingezet om de Huiskamer goed te laten functioneren. Er is een Huiskamer 
Commissie actief, hierin zitten een aantal gastheren/gastvrouwen en de 
vrijwilligerscoördinator/bestuurslid Thea Booi en bestuurslid Ad Schotman. Deze 
commissie komt regelmatig bijeen en zorgt ervoor dat alle gastheren en 
gastvrouwen worden geïnformeerd over activiteiten en ontwikkelingen.   

Hieronder volgt een overzicht van de activiteiten in de Huiskamer: 

● De Huiskamer commissie heeft dit jaar regelmatig vergaderd. 
● Het afgelopen jaar is er regelmatig overleg geweest met Wijkz. 
●  Valentijnsdag: Dit jaar hebben vrijwilligers namens de Huiskamer zakjes 

met chocolade hartjes uitgedeeld in het winkelcentrum. 
● In februari en oktober hebben patissiers Frans Bogers en Ferry Noordam 

koekjes met kinderen gebakken. 
● 20 maart was er een voorlichtingsmiddag over de Technotheek van Wijkz.  

Jammer genoeg kwamen er slechts 2 personen. 
● Paasactie: Dit jaar hebben we een mooie bos bloemen naar Leilinde 

gebracht. Dit als dank voor het feit dat wij elke dag het Huiskamertasje daar 
mogen ophalen en ook weer wegbrengen. Het tasje wordt veilig 
opgeborgen. 

● In februari zijn samen met PEP de voorbereidingen getroffen voor een 
vrijwilligersbijeenkomst. Deze bijeenkomst vond plaats op 25 juni. 

● De Bingo 16+ verliep tot de zomer prima. De vrijwilliger die de prijzen kocht, 
meldde ons in september dat ze helaas geen tijd meer had om dit te blijven 
doen. Na een oproep meldde zich onze gastvrouw Lilian Jangbahadoer. Zij 
verzorgt sinds november de prijzen. 

● In augustus en oktober zijn er creamiddagen geweest waar armbandjes van 
edelstenen werden gemaakt. Dit werd verzorgd door Hannie Korpel. 

● Op een vakantiestop na heeft Margreet Schuemie iedere eerste 
vrijdagmiddag van de maand een zanguurtje verzorgd. Tot en met juni heeft 
de bibliotheek/Cultuuranker dit bekostigd. Vanaf september werd dit betaald 
door BOL. 

● Op zaterdag 2 november vond de Seniorendag plaats. De organisatie was 
mede in handen van Thea Booi en Marion van Dam. 

● Irma en Thea hielden een interview met twee sponsors, de slager en de 
fietsenmaker. Dit in het kader van “we zetten onze sponsoren in het 
zonnetje”. De interviews zijn te lezen op onze website. 

● Repair café: In juni en december is er een ochtend/middag georganiseerd 
om wijkbewoners de gelegenheid te geven kleine reparaties te laten 
uitvoeren. Beide dagen werden druk bezocht. 
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● Op 9 november heeft er een gezamenlijke activiteit plaatsgevonden met de 
Bibliotheek, namelijk het. Lopend Wijkbuffet. Het was een succes en voor 
herhaling vatbaar. 

● Via een vacature voor nieuwe gastvrouwen/gastheren op de website “Den 
Haag Doet “ zijn enkele reacties gekomen maar na een mail naar de 
eventuele kandidaten is er niets meer van hen vernomen. 

● Deze zomer is een begin gemaakt met besprekingen met Resto van Harte 
over het opzetten van een wekelijkse activiteit. Vanaf 22 januari 2025 zal dit 
van start gaan. 

● Op dinsdagmiddag 10 december is tijdens een gezellig samenzijn met een 
hapje en een drankje aan alle vrijwilligers van BOL een kerstcadeau 
uitgedeeld. Ook dit jaar hebben de slager en de bakker uit ons 
winkelcentrum ons hierin gesponsord. 

● Op 13 december werd een kerststuk gemaakt o.l.v. Anneke Joffers. 
● Dit jaar is er, met uitzondering van de zomer/vakantie maanden, op de 

derde zondag van de maand bridge op Leidschenveen georganiseerd. 
● Dit jaar is er, met uitzondering van de zomer/vakantie maanden, op de 

vierde zondag van de maand Bingo 16+ gespeeld. 
● Ook is dit jaar iedere eerste woensdagmiddag van de maand kinderbingo 

gespeeld, dit onder begeleiding van Eric van Beek en Loes de Jong. Omdat 
de eerste woensdag in december een dag voor Sinterklaas was, is besloten 
deze niet door te laten gaan. 

● Op haar vakantie na heeft Yvonne Wolff elke derde vrijdagmiddag van de 
maand een Creamiddag verzorgd. 

● De afgelopen drie maanden is er een filmavond gehouden. De 
belangstelling was helaas niet groot. Bekeken wordt of daar in 2025 mee 
doorgegaan moet worden. 

● De minibibliotheek werd bijgehouden en verzorgd door Wil van der Berg. 
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 Werkgroep leefomgeving 

 
Luchtkwaliteit en geluid van snelwegen 
Het vastleggen van de maximale snelheid van 100 km/u zowel overdag als ’s 
nachts verbetert de luchtkwaliteit en de geluidsoverlast. In 2024 hebben we 
gesprekken gevoerd met de gemeente om te onderzoeken hoe ons verzoek aan 
de minister kan worden overgebracht.  

Houtstook 

BOL heeft bij het College van Wethouders gevraagd om meer aandacht te 
besteden aan directe voorlichting van houtstokers in de wijk over de impact van 
houtrook. BOL heeft daarbij aangemoedigd om overlast te melden via de website 
van de “Stookwijzer”.  

 

PFOS 

De verontreiniging van de sloot in Forepark wordt momenteel gesaneerd. BOL 
heeft bij hoogheemraadschap Delfland en het College gevraagd de bewoners 
hierover goed te informeren. 

Regionale Energiestrategie 

BOL heeft de ontwikkelingen van grootschalige energieprojecten zoals WarmtelinQ 
en zonnepark Roeleveenseweg gevolgd. BOL geeft support aan de bewoners van 
Roeleveen die een bezwaarprocedure zijn gestart tegen de gemeente Z’meer 
omdat dit zonnepark strijdig is met de groen-blauw ecologische zone en 
beschermde status vanuit de provincie. 

Ontwikkeling van de Nieuwe Driemanspolder (N3MP) 

          BOL blijft actief in het gebruikersoverleg N3MP. BOL blijft ook de planvorming 
volgen over de inrichting en gebruik van de landscheidingsdijk, met als inzet om 
extra brug toegang(-en) tot het recreatiegebied te realiseren  

 Grootschalige nieuwbouw  

BOL heeft de planvorming van de grootschalige nieuwbouw aan het Madeliefveld 
en Henri Faasdreef (woonwagenkamp) en Oude Middenweg gevolgd en waar 
mogelijk adviezen geven aan de gemeente en ontwikkelaars over onderwerpen die 
de leefbaarheid verbeteren.  

 Complicaties bij het ‘Alternerend inzamelen’ van afval  

Voor 2024 heeft de gemeente de ‘zomerregeling’ voor het wekelijks inzamelen van 
het restafval opnieuw voortgezet. BOL is ook in gesprek met de gemeente over de 
inzet van na-scheiding, waardoor het aantal afvalbakken in de wijk kan worden 
verminderd.  

 



 

10 
 

 Participatie  
           De gemeente wil de bewonersparticipatie verbeteren. BOL heeft actief 

deelgenomen in de overleggen hierover. BOL heeft hierbij de nadruk gelegd op het 
verbeteren van de impact van bewonerszienswijzen op ontwikkelingen in de wijk. 
Regelmatig heeft BOL ook onderwerpen die de wijk aangaan besproken op Den 
Haag FM (radio). 

 

Visie 2040  
        De gemeente is gestart met het vaststellen van de gebiedsvisie voor 2040 voor 

Den Haag. BOL heeft onderwerpen aangedragen die Leidschenveen aangaan, 
zoals: meer aandacht voor wonen van starters en senioren, om doorstroming te 
bevorderen, meer aandacht voor groen in de wijk, en de ambitie om de A12 te 
overkappen voor dubbel ruimtegebruik en aansluiting met Ypenburg. Deze ambitie 
is ook besproken in het overleg Deltametropool A12.  
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Speerpunten 2025 Bewonersorganisatie Leidschenveen 

 

Bestuur  

● Werven vrijwilligers voor bestuursfunctie 

● Contacten leggen met politieke partijen om Leidschenveen in het 

verkiezingsprogramma voor 2026 op de kaart te zetten 

● Faciliteren en stimuleren van bewonersinitiatieven en maatschappelijke 

organisaties bij het opzetten van nieuwe activiteiten 

 

Werkgroep sociale cohesie 

● Continueren en uitbreiden activiteiten in de Huiskamer 

● Resto van Harte verzorgt vanaf januari wekelijks een maaltijd in de 

Huiskamer 

 

Werkgroep communicatie 

● Optimaliseren gebruik sociale media 

● Uitbreiding werkgroep 

● Aandacht voor sponsoren 

● Telefonische bereikbaarheid verbeteren door centraal nummer in te stellen  

 

Werkgroep leefomgeving 

● Continueren huidige projecten  

● Organiseren wijkschouw in april 2025 (in samenwerking met de gemeente) 

● Uitbreiden werkgroep 

● Onderzoek doen naar mogelijkheid van oprichting energie coöperatie 


